
Zápis z jednání Komise kulturní, letopisecké a památkové (KKLP) 

 

Datum: 18.09.2024 

 

Účast: Milan Hrudka (předseda komise), Mgr. Jiří Novotný, Mgr. Antonín Schejbal, Mgr. Václav Švenda, 

Václav Černý, PaedDr. Ladislav Nepožitek, (komise je usnášeníschopná, přítomno 7 z 9 členů)  

 

Mgr. Antonín Schejbal, Mgr. Václav Švenda – dorazili později, během projednávání bodu č. 3  

 

Host: Ing. Lea Enenkelová – vedoucí OŠKS, Mgr. Barbora Sladkovská – kronikářka  

 

Koordinátorka: Jana Klímová 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání komise 

3. Projednání návrhu na přejmenování lesoparku „Odvaly“ 

4. Kronika města Příbram za rok 2023 – předložení kontrol od jednotlivých členů komise 

5. Pamětní desky – Fráňa Kučera, Josef Hlinomaz – pozvánka na slavnostní odhalení 

6. Diskuze 

7. Závěr 

 

ad 1) Jednání komise zahájil předseda, který přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem. 

ad 2) Schválení programu jednání komise 

Hlasováno - pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

  

ad 3) Koordinátorka předložila členům komise vyjádření (e-mail) od paní Aleny Smejkalové z Osadního 

výboru Březové Hory týkající se přejmenování Lesoparku Březové Hory (Lesoparku Odvaly) na 

Lesopark Vojtěch. Dle tohoto vyjádření navrhovaný název přímo odkazuje k historii a celkovému 

kulturnímu odkazu a kontextu místa. S tímto návrhem se také ztotožnila Společnost občanů a přátel 

Březových Hor, z.s.  

Vedoucí odboru, Ing. Lea Enenkelová, seznámila členy komise s procesem schvalování nového názvu 

lesoparku v případě, bude-li se jednat pouze o místní označení nikoliv o oficiální název. 

Členové komise souhlasí s přejmenováním Lesoparku Březové Hory (Lesoparku Odvaly) na místní 

označení Lesopark Vojtěch pod podmínkou získání souhlasu vlastníků pozemků, kterými jsou město 

Příbram a DIAMO, státní podnik.  

Hlasováno - pro: 9, proti: 0, zdržel se: 0  

 

ad 4) Členové komise předložili kontroly jednotlivých měsíců Kroniky města Příbram za rok 2023 paní 

kronikářce Mgr. Barboře Sladkovské. Diskutovali s kronikářkou o možnostech získávání informací a 

doprovodného materiálu (plakáty, pozvánky, fotografie) a způsobu zpracování kroniky. Dále proběhla 

opětovná diskuze o možnostech zveřejnění kronik na webových stránkách města. Koordinátorka komise 

seznámila přítomné členy s vyjádřením PhDr. Věry Smolové ze Státního okresního archivu Příbram 

z 18. 09. 2023 týkající se této problematiky (délka skartační a ochranné lhůty, archivace kronik a jejich 

možnost předkládání veřejnosti bez zvláštního povolení původce – ochrana osobních údajů žijících 

osob).  

Na žádost komise paní Sladkovská zjistí, které kroniky uložené v příbramském archivu, jsou již 

zdigitalizované.  

 

ad 5) Koordinátorka seznámila členy komise s pozvánkami na slavnostní odhalení pamětních desek 

věnovaných dvěma příbramským osobnostem – herci, malíři a spisovateli Josefu Hlinomazovi a básníku 

a spisovateli Fráňovi Kučerovi. 

 

ad 6) V rámci diskuze poděkovala Ing. Lea Enenkelová členům kulturní komise, kteří se podíleli na 

kontrole soch a dalších uměleckých předmětů evidovaných v majetku města Příbram. Seznámila komisi 



s návrhem na opravy, které by se měly začít realizovat v návaznosti na rozpočet města od příštího roku. 

PaedDr. Ladislav Nepožitek upozornil na chybějící destičku s označením u hrobu Františka Drtikola. 

 

ad 7) Předseda komise poděkoval všem přítomným za účast a rozloučil se.  

 

 

Termín příštího jednání KKLP byl stanoven na středu 13.11.2024 od 17 hodin. 

 

 

 

Zapsala: Jana Klímová v. r.                       V Příbrami dne 15.10.2024 

Souhlasí: Milan Hrudka, předseda KKLP v. r. 

 

 


